

Afdelingsbestyrelsesmøde

Afdeling 6, Østjysk Bolig

Dato og tidspunkt: tirsdag d. 3. december 2024, kl. 17:00-19:00

Sted: Fælleshuset, Rymarken 33

Tilstede: Sonya, Hanan, Magnus, Abdinasir, Khanh, Palle

Referent: Cæcilie

Ordstyrer: Abdinasir

Dagsorden:

Der foregår salg af de sidste billetter til Tyskland kl. 17, så dørene vil være åbne i starten.

1. Valg af referent.
2. Valg af ordstyrer.
3. Godkendelse af referat.
4. Penge på aktivitets budget v Hanan
5. Renovation af toilet v. Hanan
6. Kommunikation renholdelse v. Abdinasir
7. Blok-ambassadør
8. Aftaler ifm. Tysklands-tur.
9. Aftaler ifm. pensionist julefrokost.
10. E.v.t.

Referat:

Der blev solgt billetter til Tyskland kl. 17.00, så dørene var åbne i starten.

1. **Valg af referent**
Cæcilie
2. **Valg af ordstyrer**
Abdinasir
3. **Godkendelse af referat** ✓
4. **Aftaler ifm. Tysklands-tur.**

Der er bestilt en bus til 48 personer.

Der er bestilt til afgang kl. 09.00 og hjem kl. 19.00. Men med mulighed for at tage tidligere hjem hvis alle ønsker det. Abdinasir tager med som ansvarlig tovholder og må derfor beslutte på dagen ift. hvad der er stemning for.

Det er blevet besluttet at eftersom Abdinasir tager med som ansvarlig tovholder, får han billetten uden betaling.

5. Penge på aktivitets budget v Hanan

Der er ubrugte midler på aktivitetskontoen, Hanan forslår om man kunne lave en aktivitet i slutningen af måneden som man har gjort før.

Siden man lavede årsafslutningsfesten, er der blevet ændret på budgetåret, som nu er rykket til slut marts. Der er derfor lang tid.

Der gøres opmærksom på at medlemmerne altid er velkommen til at komme med et oplæg til en aktivitet med et budget, så skal resten af bestyrelsen forholde sig til det.

6. Renovation af toilet v. Hanan

Det var planen at beboerne fra 1. oktober ville kunne renovere toiletter under råderetten.

Men da Hanan henvendte sig til HTH fik hun oplyst, at det skulle have været muligt, men at det fra boligforeningens side var sat på standby.

Det er man ikke blevet informeret om i bestyrelsen og derfor besluttes det at Abdinasir skriver til Driften, om det kan passe at det er sat i bero.

7. Kommunikation renholdelse information v. Abdinasir

Sidste år havde ”renholdelsesgruppen” lavet en plan, hvor de gerne ville dele opgaven op i flere faser:

- Informationsfasen
- Aktiviteter der er mere hands-on

Siden har der været meget andet at se til fra bestyrelses side ifm. overgangen til Lejerbo, hvorfor projektet har ligget lidt stille.

Nu vil de gerne gå videre med det, men med flere beboere involverede eller andre frivillige.

Ex er der en beboer som er god til kommunikation og design, som har ønsket at være frivillig og gerne prøve sig selv af.

Der er et stort problem med kommunikation ud til beboerne, hvor er det bedst at man giver information. Det er noget af det han vil kunne arbejde med.

Men det primærmål er at få lavet noget materiale der kan bruges til information.

Gruppen vil gerne have at bestyrelsen forholder sig til om det kan være muligt at betale et honorar, hvis pludselig bliver meget arbejde i det for ham og man synes det er godt arbejde. Det er der enighed om at man godt kan.

8. Blok-ambassadør

Abdinasir har fået en henvendelse fra 2 socialrådgiver studerende, der gerne vil være frivillige i Bispehaven.

Abdinasir vil gerne have at AB6 giver 🙏 til at de frivillige kan arbejde videre med den idé der længe har været omkring at få iværksat "Blokambassadør"

Det er alle enige om kunne være en god idé.

Der skal holdes møde med de frivillige, hvor opgaven bliver beskrevet og der laves aftaler, derfor skal der være en arbejdsgruppe.

Gruppen bliver: Abdinasir, Sonya og Magnus

9. Aftaler ifm. pensionist julefrokost.

37 personer har købt billet heraf 13 gæster – så der købes 24 gaver til beboere

Ulf og Henning kommer. De står for at servere mad og arrangere banko. De får en symbolsk betaling i form af gavekort på 400 kr.

Der er bestilt sangere, som er tidligere beboere. Hun får også symbolsk betaling i form af honorar.

Der er bestilt samme menu som sidste år.

Bemanding på dagen: Magnus m. familie, Khanh og Sonya

Fra boligsocial: Cæcilie og Tina + lommepenge

Da Fælleshuset ikke har nok ens service til en stor fest, besluttet det at bestyrelsen kan købe service til 60 mennesker. Pengene er fra aktivitetsbudget, da det er "aktivitetsudstyr" og noget man vil kunne bruge i mange forskellige sammenhænge.

Der skal købes:

- Tallerkner (stor og lille)
- Skål
- Glas

Fælleshuset har meget bestik så det behøver man ikke købe.

10. Fælleshuset

Palle er blevet kontaktet af en af de kvinder, der bruger Fælleshuset til Kvindeaften ift. hvordan de skal forholde sig når der er andre arrangementer i Fælleshuset.

Abdinasir fortæller at brugerrådet for Fælleshuset har talt med dem om det. Reglerne er at enkeltstående arrangementer der skal bruge hele huset "trumfer" de faste aftenaktiviteter. Er der andre aktiviteter i huset samtidig med kvindeaften som ikke fylder det hele, kan de sagtens være her på samme tid.

11. E.v.t.

Cæcilie viser hvilke tanker driften har gjort sig omkring at få lavet et separat depot for AB6 i Fælleshuset. Det der forslås, er at der laves en opdeling i depotet der er i "rummet under broen", med en skydedør og en hængelås.

Bestyrelsen skal tænke over det og tage en beslutning til næste møde.

Der er en del af bestyrelsesmedlemmerne der ikke får sms'er fra ØB.

Magnus vil lave en vejledning til hvordan man bliver tilmeldt SMS-ordningen, som kan hænge i Fælleshuset.

Næste møde er d. 7/1

Det vil være rart at det aftales at man skriver, at man ikke kommer frem for at man kommer.

Det er der enighed om at man skal gøre fremover.

Punkt til januar-møde:

Aktivitet for aktivitetsmidler v. Hanan

Beslutning om Depot i Fælleshuset